
 

      
      
departement Financiën

Verslag van de vergadering 

kenmerk F00/Centrale Commissie PR 

betreft Centrale commissie 

 

Voorzitter E. Scheire opent de vergadering om 18.00 uur. Hij 
vermeldt de verontschuldigingen voor de vergadering. 

 

Agenda: 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 
20 oktober 2016 

Er zijn geen opmerkingen bij het verslag. 

 

2. Financiën 
Rapportering financieel beheerder 
Kennisgeving van het rapport 2016 

Het rapport wordt toegelicht door Stefaan Desmet aan de hand 
van een powerpointpresentatie (zie bijlage). 

Raadslid C. Bauwens verwijst naar pagina 4 van de rapportering. 
De visums voor de dossiers die buiten het circuit van Nano 
worden voorgelegd, worden in afwachting van een digitaal 
platform in een Excelbestand bijgehouden. Wat is de timing voor 
dit digitaal platform? Stefaan Desmet antwoordt dat er 
momenteel geen precieze timing bestaat, maar dat de cel interne 
controle binnen de dienst Boekhouding hier wel vragende partij 
voor is. 

Raadslid C. Bauwens stelt verder vast dat er problemen zijn met 
toelagedossiers waarbij de verantwoording dikwijls onvolledig 
blijft. Hij vraagt welke gevolgen hieraan worden gegeven. S. 
Desmet beklemtoont dat het visum pas wordt verleend wanneer 
de op dat moment vereiste verantwoording volledig is. Zolang dat 
niet het geval is, wordt het dossier teruggestuurd naar de 
behandelende dienst die desnoods bijkomende info moet 
opvragen bij de subsidietrekker. 

Tot slot verwijst raadslid C. Bauwens naar drie verbintenissen 
zonder visum en in het bijzonder naar de opdrachten voor New 
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Jev Screen en Aorta+ voor de tentoonstelling Restauratie/Revelatie Lam Gods 
in het Caermersklooster. Hij vraagt zich af welke sancties hieraan verbonden 
zijn voor de diensten die in gebreke blijven. S. Desmet antwoordt dat dergelijke 
gevallen expliciet worden opgenomen in het rapport voor de Deputatie en de 
Provincieraad, dat de tweede wettigheids- en regelmatigheidscontrole bij de 
betaalbaarstelling in opdracht van de provinciegriffier grondiger gebeurt en dat 
ook het Rekenhof het rapport ontvangt en daar conclusies aan verbindt. Het 
raadslid dankt daarop voor de heldere uitleg, waar raadslid R. Franck zich bij 
aansluit. 

Raadslid R. Franck stelt vast dat er erg veel kleine dossiers worden voorgelegd 
voor PAULO en dringt aan op een administratieve vereenvoudiging. Het 
probleem situeert zich bij de software My OPAC die door de politieschool wordt 
gebruikt, maar op termijn zal er naar een vereenvoudiging gestreefd worden. 

Raadslid R. Franck informeert verder waarom de ontvangsten onroerende 
voorheffing achterblijven en merkt op dat die ontvangsten doorgaans 
onderraamd worden. Het provinciebestuur is evenwel afhankelijk van de 
ramingen en inkohieringen van Vlaanderen. Als de inkohieringen vertraging 
oplopen, krijgen wij minder inkomsten doorgestort, wat pas achteraf wordt 
rechtgezet met achterstallen. 

Tot slot merkt raadslid R. Franck op dat er een aantal fusies zijn geweest bij de 
PCVO’s om aldus efficiëntiewinsten te bekomen. Die winsten zijn echter niet 
doorgedrongen tot de resultaten. S. Desmet antwoordt dat het nu nog vroeg is 
om conclusies te trekken, dat het Fonds voor Inschrijvingsgelden met 
vertraging terugvordert en dat uit de globale cijfers een verbetering blijkt inzake 
personeelskosten door minder niet-gesubsidieerden in te zetten. Gedeputeerde 
A. Vercamer vult aan dat onze PCVO’s op een andere manier gefinancierd zijn 
dan onze dagscholen, dat ze ook prestaties tegen betaling leveren aan derden 
en dat ze het financieel veel beter doen dan tien jaar geleden. 

 

3. Financiën 
Meerjarenplan 2014 – 2019 
Aanpassing voorafgaand aan de vaststelling van de eerste reeks 
budgetwijzigingen 2017 

Gedeputeerde A. Vercamer leidt het dossier in. 

Raadslid C. Bauwens wijst op het schrappen van de verkoopopbrengst voor 
het Huis van de Sport, meer bepaald wordt er 4,8 mln. euro geschrapt in 2019. 
Hij wenst te weten of dit definitief is. Gedeputeerde A. Vercamer bevestigt dat 
conform het decreet 'afslanking provincies' de overdracht van het Huis van de 
Sport naar de Stad Gent volgens Vlaanderen om niet moet gebeuren. De 
situatie voor de site van het Caermersklooster is echter wel anders. 
 
Raadslid R. Franck vraagt of de leningslast gekoppeld aan deze investeringen 
overgenomen wordt door Vlaanderen. Dit is, gezien de verevening, niet het 
geval. Gedeputeerde A. Vercamer geeft aan dat het provinciebestuur van in 
het begin heeft geageerd tegen bepaalde aspecten van de financiële 
afwikkeling van de ‘afslanking provincies’. Vlaanderen vergelijkt ten onrechte 
met de federale staatshervorming. Er is wel een opmerking in het advies van 
de Raad van State dat men ons geen kosten mag aanrekenen. Momenteel 
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overwegen we om eventueel naar het Grondwettelijk Hof te stappen met 
betrekking tot de financiële afwikkeling van het decreet 'afslanking provincies', 
maar de slaagkansen van een dergelijke procedure zijn nog onzeker. 
 
Raadslid R. Franck merkt op dat de geschatte verkoopopbrengsten van 
onroerende goederen regelmatig worden aangepast in het meerjarenplan en 
het budget. Hierdoor verdwijnt het globale overzicht. Gedeputeerde A. 
Vercamer stelt dat de ramingen aangepast worden in functie van de recentste 
informatie. Het betreft hier geen salamitactiek. Er zal aan dienst Patrimonium 
gevraagd worden om een overzicht te bezorgen van de gerealiseerde en 
geplande verkopen in de huidige legislatuur en met aanduiding van de initieel 
geschatte en gerealiseerde of meest recente geschatte verkoopprijs. 
 

4. Financiën 
Budget 2017 – wijzigingen 
Vaststelling van de 1ste reeks wijzigingen 

Gedeputeerde A. Vercamer leidt het dossier in.  

Raadslid R. Franck stelt de vraag naar de verlaging van de subsidie aan 
11.11.11. (-30.000 euro) en de nieuwe subsidie aan Studio Globo (+20.000 
euro). Gedeputeerde A. Vercamer antwoordt dat het provinciebestuur evenveel 
inspanningen op dat vlak levert, maar een aantal zaken nu zelf doet. 
Om tegemoet te komen aan de vraag van het raadslid wordt de volgende 
bijkomende informatie toegevoegd: 

o De subsidie voor 11.11.11 was een subsidie voor de 
ondersteuning van de lokale noord-zuidsamenwerking. 

 De samenwerkingsovereenkomst werd niet verlengd 
(beslissing PR 25-01-2017). 

 De vrijgekomen middelen (30.000 euro) worden ingezet 
voor de uitbreiding van de contractuele personeelsinzet 
ter ondersteuning van het lokaal mondiaal beleid 
(halftijdse Bv voor 6 maanden) en de verhoging van de 
werkingsmiddelen voor sensibilisering en vorming. 

o Studio Globo : 
 In het besluit van de Provincieraad van 14/12/2016 

betreffende de vaststelling van het reglement voor de 
ondersteuning van activiteiten voor mondiale vorming, 
werd het hoofdstuk voor aanvullende werkingssubsidies 
voor Oost-Vlaamse organisaties met een inleefatelier 
opgeheven. 

 De nominatieve subsidie aan Studio Globo past in een 
afbouwscenario hiervoor. 

 
Raadslid C. Bauwens wijst op 50 000 euro extra exploitatie-uitgaven voor het 
Caermersklooster, maar vindt dit niet terug in de subsidielijst. Adviseur F. De 
Neve wijst erop dat de extra kredieten geen subsidies zijn, maar 
werkingsmiddelen voor het Caermersklooster (o.m. voor de lopende 
tentoonstelling OER). Het Caermersklooster is een gewone provinciale dienst 
en niet verzelfstandigd, het ontvangt geen subsidies van de provincie. 
 



 p. 4/4 

 

./... 

Raadslid C. Bauwens stelt zich vragen bij de onroerende voorheffing die de 
provincie moet betalen voor haar onroerende goederen zoals de 
Leopoldskazerne. Raadslid R. Franck vindt het vreemd dat het 
provinciebestuur onroerende voorheffing is verschuldigd aan een andere 
overheid. Gedeputeerde A. Vercamer wijst op de regel dat we voor de 
onroerende goederen die niet bestemd zijn voor de openbare dienstverlening, 
bijvoorbeeld de verhuringen in de Leopoldskazerne, onderworpen zijn aan 
onroerende voorheffing. Wij kunnen het deel van het complex dat we verhuren 
momenteel ook niet afzonderen. In de toekomst zal er een duidelijke scheiding 
zijn tussen ons deel en het deel dat door anderen wordt geëxploiteerd. 
 

5. Varia 

Er zijn geen variapunten. 

 

De voorzitter sluit de zitting om 19.00 uur. 

Gent, 21 maart 2017

Stefaan Desmet   Stefaan Van Gucht   Eric Scheire 

Verslaggever   Secretaris    Voorzitter 

       


